

Protokoll

Styrelsemöte 2017-11-13

Plats: Södra Latin

Närvarande: Dustin Zojaji, Albin Delibas Heijkenskjöld, Alpha Blad, Alexandra "Lexi" Lindhé, Astrid Eng, Lina Fjellner, Siri Samuelberg, Victor Nåhls, Xerxes Grönlund (lämnade efter *Punkt 8.1*)

Frånvarande: Gelila Girma, Stina Meyerson

Bisittare: Elias von Heijne, Liza Diaz

1. Mötets öppnande

Dustin förklarade mötet öppnat klockan 17:32.

2. Val av justerare

Mötet kom överens om
Att välja till mötesjusterare.

3. Ledamotsrunda

4. Godkännande av dagordning

Mötet kom överens om
Att godkänna dagordningen med följande ändringar:
- Mötets plats ändras från Kungsholmens Gymnasium till Södra Latin
- En punkt med namnet "*8.13; Banderoll*"
- *Punkt 8.12*; Fest placeras högst upp under *Punkt 8*; *Informations- och beslutspunkter*, och byter namn till *Punkt 8.1; Fest*.

5. Föregående protokoll

Mötet kom överens om
Att godkänna föregående protokoll i sin helhet.

6. Rapportering

6.1 Lina och Siri ska ha kontaktat idrottsförvaltningen angående Zinkensdamms IP

Ansvariga för *Deltävling med fokus på Idrott* har ringt till Idrottsförvaltningen angående hyrande av Zinkensdamms IP. Idrottsförvaltningen har inte visat sig samarbetsvilliga. Vi kan inte få bekräftat innan 15 januari.
De ska fortsätta att försöka få kontakt och därmed ett konkret svar.

6.2 Alpha ska ha kontaktat ägaren av lvf.se

Alpha har försökt få kontakt med ägaren av domänen, men inte lyckats.

7. Revisorerna har ordet

[Punkten behandlades efter att *Punkt 8.1; Fest* hade behandlats].
Läroverksfejdens revisorer fick ordet.

8. Informations- och beslutspunkter

8.1 Fest

Xerxes berättade att bannern för eventet är sen, och att han lägger ut eventet klockan 19.00.

8.1.1 Skolfest

8.2 Idrott

8.2.1 Zinkensdamms IP

Punkten behandlades under *Punkt 6.1; Rapportering*.

8.2.2 Drönare

Victor berättade om sin önskan om att varje skolrepresentantpar tar reda på om respektive elevkår skulle vilja flyga drönare över Zinkensdamms IP.

Mötet kom överens om

Att respektive skolrepresentantpar ska ta kontakt med sin elevkårsstyrelse för att ta reda på om de skulle vilja, eller har lust, att flyga med drönare under *Deltävling med fokus på Idrott* på Zinkensdamms IP tills nästa mötestillfälle.

8.2.3 Övrigt

8.3 Estetik

Alpha kommer att ta reda på vilken plats som lämpar sig bäst för *Delmoment Matlagning*.

8.3.1 Övrigt

8.4 Allmänbildning

Punkten lämnades obehandlad.

8.4.1 Övrigt

8.5 Retorik

Lexi kommer att kontakta Johan Allen (tidigare *Ansvarig för Deltävling Retorik*).

8.5.1 Övrigt

8.6 Sponsorer

Punkten lämnades obehandlad.

8.6.1 Studybuddy

8.6.2 Red Bull

8.6.3 Övrigt

8.7 PR

8.7.1 *Cision newsroom*

Dustin påminde om mötet med Cision Newsroom som sker under veckan som kommer.

8.7.2 *Lokalmedia*

Mötet diskuterade på vilket sätt lokala media kan vara involverad i tävlingen.

8.7.3 Övrigt

8.8 *Ekonomi*

Punkten lämnades obehandlad.

8.8.1 Övrigt

8.9 *Samarbetsavtal*

Dustin förespråkade att samtliga läser igenom samarbetsavtalet.

8.10 *Projektgrupper*

8.10.1 Funktionärsansvariga

Dustin berättade det mail som en av medlemskårernas ordförande skickat.

8.11 *Styrelsetröjor*

Lexi berättade att hennes kompis/kontakt hos ABC-gruppen haft semester och inte kunnat arbeta med vårt ärende hos dem. Arbetet kommer att fortgå hädan över.

8.12 Hemsidan

Victor berättade om situationen för hemsidan.

8.13 Banderoll

Dustin förklarade att Östra Real saknar en banderoll med Läroverksfejdens aktuella logga på. Den som finns är sedan innan bytet av logga, och är därmed något som kommer att behöva ordnas.

9. Övriga frågor och idéer

10. Till nästa mötestillfälle

- Att ta beslut om beslutspunkterna som finns i detta protokoll.
- Att respektive skolrepresentantpar ska ta kontakt med sin elevkårsstyrelse för att ta reda på om de skulle vilja, eller har lust, att flyga med drönare under *Deltävling med fokus på Idrott* på Zinkensdamms IP

11. Nästa mötestillfälle

Nästa möte sker på måndag den 20e november 2017 klockan 17.15. Plats för mötet beslutas om i *Styrelsens chatt*.

12. Mötets avslutande

Protokoll



Dustin förklarade mötet avslutat klockan 19.11.